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التاريخ: الخميس  25 مايو 2017
الساعة: 01:00 - 02:30 بعد الظهر

المكان: دبي – فندق إنتركونتيننتال فيستيفال سيتي، قاعة الراس »1«

تحت رعاية

معالي / عبد الرحمن العويس
وزير الصحة ووقاية المجتمع، رئيس الهيئة الاتحادية للموارد البشرية الحكومية

تتشرف الهيئة الاتحادية للموارد البشرية الحكومية
بدعوتكم لحضور ملتقى نادي الموارد البشرية تحت عنوان

حيث يستضيف النادي:

المتحدثة العالمية / كلوديا أولسن 
خبيرة التحليل الاستراتيجي للتحول الرقمي والعولمة

للتسجيل و تأكيد الحضور من خلال الرابط التالي:
www.fahr.gov.ae/portal/ar/hr-club/attend-an-event.aspx

hrclub@fahr.gov.ae :التواصل على البريد الالكتروني

 وسيسلط الملتقى الضوء على التحول الرقمي، وتأثيره على مختلف القطاعات، ومدى الحاجة إلى نهج جديد 
للقيادة وللموارد البشرية، كما يتناول تأثير العصر الرقمي على مهارات وخبرات المختصين، وتوجهات سوق 

العمل. 
وستسلط كلوديا الضوء على أفضل الممارسات التي اعتمدها القادة الرقميون؛ للاستفادة من هذه التكنولوجية 

الجديدة على أكمل وجه،  وتحقيق أكبر أثر ممكن. 

دور الموارد البشرية
في مواكبة التطور التكنولوجي
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كلوديا اولسن
الرقمي  التحول  في  الاحترافي  الاستراتيجي  والتحليل  الاستشارات  تقديم  في  متخصصة 
والعولمة، حيث تم اختيارها ضمن برنامج Young Global Leader 2017 من قبل المنتدى الاقتصادي 

  World Economic Forum العالمي

وفي العام 2016، قامت كلوديا بتقديم مقترح مستقبل السويد 2030 للجنة التحول الرقمي 
في حكومة السويد، حيث ركز المقترح على المجتمع الرقمي، المتكامل، الذكي والمتنافس. 
كما شاركت في تأليف التقرير الشهير “ Blockchain-Decentralized Trust” لمنتدى ريادة الأعمال 

في السويد
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Under the patronage of

H.E Abdul Rahman Bin Mohammed Al Owais
Minister of Health & Prevention – Chairman of Federal Authority of Government Human Resources 

FAHR is pleased to invite you to attend the forum
Entitled:

The event will host:

Date:         Thursday the 25th   of May, 2017	

Time:        01:00 PM – 02:30 PM

Location:  Dubai – at Intercontinental Festival City Hotel - The RAS Hall (1)

Claudia Olsson 
International Speaker

 Accordingly, we are looking forward to your participation with us in this event 

For registration and RSVP: 
www.fahr.gov.ae/portal/en/hr-club/attend-an-event.aspx

Email:hrclub@fahr.gov.ae

 The forum will be highlighting digital transformation impacting a variety of industries simultaneously, and how there is a 
need for a new approach to leadership and human resources. The expectations of the co-worker of the digital era, as well as 
the extended skill set they offer will have significant impact on the job markets. Claudia will highlights best-practices that 
digital leaders have adopted and provides strategic guidance in leveraging new technologies for greater impact. 
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Claudia Olsson

Claudia Olsson,  is specialized in providing strategic advice, analysis and profes-
sional development related to the digital transformation and globalization, she has 
been appointed “Young Global Leader 2017” by the World Economic Forum

 In 2016, Claudia authored the Sweden 2030 future scenario for the Digitalization 
Commission at the Government of Sweden, focused on the digital, integrated, 
smart and competitive society. She also co-authored the acclaimed report “Block-
chain-Decentralized Trust” for the Entrepreneurship Forum of Sweden.
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